
Запам’ятай!

УНИКАЙ АКТИВНИХ ДІЄПРИКМЕТНИКІВ ТЕПЕРІШНЬОГО ЧАСУ
-уч-, -юч-, -ач-, -яч-

ЗАМІНЮЙ ЇХ

ПРИКМЕТНИКАМИ
наступаючий Новий рік
прийдешній Новий рік, 
бажаючі охочі

НОРМАТИВНИМИ 
ДІЄПРИКМЕТНИКАМИ
(активними мин. ч. 

та пасивними)

спляча красуня
приспана красуня,
радіючий учень
зраділий учень

ІМЕННИКАМИ
відпочиваючий відпочивальник,

керуючий керівник

ІМЕННИКАМИ-
ПРИКЛАДКАМИ

початкуючий художник
художник-початківець,

лідируюча команда
команда-лідер

ОПИСОВИМИ ФРАЗАМИ
 (підрядними 
реченнями)

люблячі читати які люблять читати,
сидячі місця місця для сидіння

бажаючий
охочий

наступаючий
прийдешній


